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Abstract (en)
[origin: US4508082A] An electronically controlled fuel metering system for an internal combustion engine is proposed which includes devices for
damping engine jerking. The following signals are formed: ti (k) as the up-to-date load value; tiM as the up-to-date averaged load value; ti (k-1)+
DELTA ti/2 as a special load value for use in a transition into overrunning; and tiM+ DELTA tiM/2 for the purpose of successive approximation of
the average value to up-to-date load values in the case of slow acceleration processes and flat courses of load reduction. A computer-controlled
realization is possible for forming and selecting the individual values. A block circuit diagram is also provided for an electronically controlled fuel
metering system made up of discrete modular elements.

Abstract (de)
Es wird ein elektronisch gesteuertes Kraftstoffzumeßsystem für eine Brennkraftmaschine vorgeschlagen, die Einrichtungen zur Ruckeldämpfung
umfaßt. An Signalen werden gebildet: ti (k) als aktueller Lastwert, tiM als aktueller gemittelter Lastwert, ti (k-1) + Δti/2 als spezieller Lastwert zum
Einsatz heim Übergang in den Schubbetrieb, und tiM + ΔtiM/2 zur sukzessiven Annäherung des Mittelwertes an aktuelle Lastwerte bei langsamen
Beschleunigungsvorgängen und flachen Lastabnahmen. Eine rechnergesteuerte Realisierung ist entsprechend einem angegebenen Flußdiagramm
zur Bildung und Auswahl dieser einzelnen Werte möglich, außerdem ist ein Blockschaltbild eines mit diskreten Bauelementen aufgebauten
elektronisch gesteuerten Kraftstoffzumeßsystems angegeben.
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